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40 درجه سانتیگراد
با احتســاب روز جمعه ســه روز متوالی  

ادارات و دســتگاه های دولتــی در چلــه 
تابســتان به دلیل گرمای هوا تعطیل شدند. تعطیلی که 
به گفته ســخنگوی دولت به درخواســت وزیر بهداشت 
مبنی بر حفظ ســلامت مردم و به دلیل رســیدن درجه 
هوا به بیش از 40 درجه ســانتیگراد اتخاذ شده است. تا 
اینجای ماجرا حفظ ســلامتی مردم ملاک تصمیم گیری 
برای تعطیلی بوده اســت. اگر این مــلاک را مدنظر قرار 
دهیم پس تکلیف روزهای آینده که امکان تجربه این دما 
وجود دارد چیست؟ علت تعطیل نکردن روزهای گذشته با 
همین درجه هوا چه بوده است؟ قبل از پاسخ به این چند 
پرسش موضوع مهم این است اکنون یکی از منابع انرژی 
یعنی میزان مصرف برق در رورهای پیش رو به چه میزان 
خواهد بود؟ آیا در زمینه صرفه جویی مصرف برق کار شده 
اســت و یا با انتقال کارکنان دولت و ادارات به منازل خود 
می توان انتظار داشت که سرانه مصرف برق کاهش یابد؟ 
ســؤالی که پرسش آن را باید در ثبت رکوردهای با وجود 
تعطیلی جســت وجو کرد. معاون انتقال و تجارت خارجی 
شرکت توانیر  می گوید که همچنان به مدیریت مصرف برق 
نیاز است. آنگونه که توانیر اعلام کرده در روزهای گذشته 
مصرف بــرق از ۷۲ هزار و ۵00 مــگاوات هم فراتر رفته 
است. هرچند که کاهش مصرف از سوی مشترکین خانگی 
می تواند در گذر از شرایط فعلی کمک جدی برای کاهش 
خاموشی ها باشد اما ابراهیم خوش گفتار، رئیس سندیکای 
برق به بازار می گوید اگر می خواهیم مشکل صنعت برق را 
در کشور به صورت ریشه ای حل کنیم باید دولت دست از 
دخالت در این صنعت برداشته و اجازه دهیم که قیمت ها 
بر اســاس نظام عرضه و تقاضا تعیین شود. او معتقد است 
دولــت علاقه ای که کاهش تصدی گــری خود در صنعت 
برق ندارد. لازم به یادآوری اســت گزارش »شناســایی و 
رتبه بندی ریسک های سرمایه گذاری در پروژه های تولید 
برق« که از سوی سندیکای برق تهیه شده نشان می دهد 
که در فاصله سال های ۱۳۸4 تا ۱۳۹۱ به صورت میانگین 
ســالانه ۳۹۵۵ مگاوات به ظرفیت های تولید برق کشــور 
افزوده شــده است که در ســال های ۱۳۹۲ تا ۱۳۹۹ این 
رقم به ۲04۶ مگاوات رســیده است و 4۸ درصد کاهش 
نشان می دهد که ناشی از روند کاهشی سرمایه گذاری در 

ایجاد ظرفیت های جدید تولید برق است. 3

مدیرکل صمت استان فارس: 

ایجاد صنایع فرآوری 
و تبدیلی جهت تکمیل 
زنجیره تولید اجتناب 

ناپذیر است

وزیر کار:
رفع فقر مطلق در دستورکار 

دولت است
ســید صولت مرتضوی، وزیــر تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی در حاشیه جلسه هیئت دولت 
اظهار کــرد: در ارتباط با رفــع فقر مطلق 
حسب دستور رئیس جمهور جلسات متعدد 

و متنوعی برگزار شده است.... 2

وزیر نفت:
از حق ایران  در میدان آرش 

کوتاه نمی آییم
 جــواد اوجی، وزیر نفت گفــت: وزارت نفت در 
خلیج فارس همکاری های مشــترکی در حوزه 
نفتی دارد و با تفاهم های انجام شده بهره بردای 
از آن در حال انجام است. وزیر نفت درباره میدان 

آرش که بین ایران و کویت مشترک...

رئیس جمهور:
اعمال محدودیت برای 

سکوهای فناوری راه حل 
مواجهه با تخلفات نیست

آیت ا... ســید ابراهیم رئیسی، رئیس جمهور در 
جلسه هیئت دولت تصریح کرد: مشکلات ایجاد 
شــده در ارتباط با این ســکوها باید از طریق 

مراجع ذی ربط با همراهی معاونت...

آغاز مرحله جدید طرح کالابرگ الکترونیکی 
صفحه ۵
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صفحه ۳

مدیرکل دفتر هماهنگی امور اقتصادی استانداری فارس خبر داد:
عزم فارس برای کاهش بیماری های گوارشی با ترویج نان کامل

شهردار شیراز:
377 بخش قابل توجهی از عملیات لوله گذاری دروازه قرآن اجرا شده است 
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داوطلبان مجلس 
 7 روزفـرصت 

ثبت نام دارند
متقاضیان داوطلبی نمایندگی دوازدهمین دوره  مجلس 
شــورای اسلامی، از روز دوشــنبه ۱۶ مرداد ۱40۲ تا 
یکشــنبه ۲۲ مرداد فرصت دارند بــرای ثبت نام اقدام 

کنند. براســاس این گزارش و اطلاعیه وزارت کشــور 
کمتــر از 4 روز دیگر تا زمان پیش ثبت نام از متقاضیان 

صفحه ۳داوطلبی نمایندگی دوازدهمین دوره ...

صفحه3
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 لجبازی ارزی
 با وجود لغو فعالیت برخی صرافان، اما ارز هم تک نرخی نشد

استاندار فارس عنوان کرد:

۱0 مصوبه رهاورد سفر 
دوم به شهرستان آباده

وزیر کشور خبر داد:
احتمال ادامه تعطیلی با تشخیص 

وزارت بهداشت
صداوسیما، احمدوحیدی، وزیر کشور با اشاره به گرمای 
هوا، گفت: در صورتی که وزارت بهداشت تشخیص بدهد 
که گرمای هوا سلامت مردم را به خطر می اندازد ممکن 
اســت باز هم تعطیلی رخ بدهد، اما امیدواریم نیازی به 

تعطیلی کشور وجود نداشته باشد.
وی همچنین با بیان اینکه در سال جاری آمادگی داریم 
کــه همه ظرفیت ها را برای برگــزاری پیاده روی اربعین 
به کار بگیریم، افزود: اخیراً به همراه وزیر کشــور عراق از 
مرزهای خسروی، مهران چذابه و شلمچه بازدید کردیم 
و در هر مرز مشــترک با کشــور عراق جلساتی برگزار و 
تصمیمات لازم برای تسهیل رفت و آمد زائران اتخاذ شد.
وزیر کشور گفت: در تلاش هستیم تمام مشکلات موجود 
در مرزهــا را برای عبور و مــرور زائران برطرف کنیم اما 
جمعیت زیاد و گرمای هوا دو مشکل طبیعی هستند که 

محدودیت های خاص خودشان را ایجاد می کنند.
وحیدی با بیان اینکــه باید در مرزها بتوانیم دروازه های 
ورودی را توســعه دهیم، تصریح کرد: برای ارائه خدمات 
بهداشــتی و درمانی در مرزهــا توافقاتی با هلال احمر و 
ســازمان اورژانس کشور انجام شــده تا زائران کمترین 
مشکل را در زمینه سلامتی داشته باشند همچنین برای 
توسعه حمل و نقل در داخل عراق توافقاتی با این کشور 

حاصل شده است.

وزیر راه و شهرسازی خبر داد:
واگذاری ۱۰۰ هزار قطعه زمین در 
طرح مسکن ملی طی ۳ هفته اخیر

تسنیم، مهرداد بذرپاش، وزیر راه و شهرسازی از واگذاری 
۱00 هزار قطعه زمین به متقاضیان نهضت ملی مســکن 
طی حدود ۳ هفته خبــر داد و گفت:  به  زودی واگذاری 

زمین در روستاها آغاز می شود.
وی با یــادآوری این کــه در فاصله برگزاری ۲ جلســه 
شورای عالی مســکن )حدود ۳ هفته( ۱00 هزار قطعه 
زمیــن به صورت انفرادی و گروهی در قالب طرح نهضت 
ملی مســکن به متقاضیان واگذار شــده اســت،  اظهار 
کرد:  رئیس جمهور در جلســات شــورای عالی مســکن 
به اســتانداران دســتور داده بود موانع واگذاری زمین را 

برطرف کنند.
وزیر راه و شهرسازی با یادآوری این که ساخت مسکن در 
این زمین ها با استفاده از تسهیلات بانکی انجام می شود، 
افــزود:  در واگــذاری زمین به مشــمولان قانون جوانی 
جمعیــت )دارای ۳ فرزند و بیشــتر(  نیز از مرز ۲0 هزار 

زمین عبور کرده ایم که حاکی از رشد خوبی است.
بذرپــاش همچنین گفت:  در بخش مســکن روســتایی 
رشــد خوبی داشــته ایم و تقریباً بر اساس برنامه حرکت 

می کنیم.
وزیــر راه و شهرســازی اضافه کرد: واگــذاری زمین در 
روســتاها که مصوبه سال گذشته شــورای عالی مسکن 

است از چند وقت آینده آغاز می شود.

معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهور:
مخالف تشکیل وزارتخانه

 خانواده هستیم
ایســنا، انســیه خزعلی، معــاون امور زنــان و خانواده 
رئیس جمهوری در حاشیه جلسه هیئت وزیران در جمع 
خبرنگاران بــا اعلام نظر مخالف دولت درباره تشــکیل 
وزارتخانه خانواده گفت: با تشــکیل چنین وزارتخانه ای 
موافق نیســتم از جهــت اینکــه محدودیت هایی ایجاد 
می شــود.وی تأکید کرد: خانواده باید در همه وزارتخانه 
ها نمود داشــته باشــد و قوانین، عملکردها، رویکردها و 
دستورالعمل ها باید با نگاه خانواده محوری وجود داشته 
باشد و اگر بخواهد که محدود در یک وزارتخانه و به یک 

بودجه محدود باشد قطعاً نمی تواند کارساز باشد.
معاون امور زنــان و خانواده رئیس جمهــور اظهار کرد: 
پیشــنهاد ما این است که مانند ســازمان محیط زیست، 
ســازمان زنان و خانواده را داشته باشیم تا بتواند بر همه 
وزارت خانه ها به گونه ای نظارت و با آنها همکاری داشته 

باشد.

ثبت ۲۵ هزار ملاقات چهره به چهره 
در هر سفر استانی

ایرنا، حجت الاسلام والمسلمین احمد صالحی، همزمان 
با دومین ســالگرد تنفیذ حکم  ریاست جمهوری آیت ا...

ســیدابراهیم رئیســی، درباره تأکید رهبر انقلاب برای 
ارتباط گرفتن با مردم و اســتفاده از ظرفیت های مردمی 
در دولــت ســیزدهم تصریح کــرد: وی در ادامه با بیان 
اینکــه مرکز ارتباطــات مردمی ریاســت جمهوری در 
دولت ســیزدهم رویکرد خوبی در پیش گرفته که نماد 
و نمود ارتباط میان مردم و دولت را روشــن کرده است، 
اظهار داشت: در سفرهای استانی با حضور وزارتخانه ها و 
دســتگاه ها و نماینده تام الاختیاری که در سفرها حضور 
می یابنــد، ۲0 تا ۲۵ هزار ملاقــات چهره به چهره میان 

مسئولان با مردم را ساماندهی می کنیم.
صالحی تأکید کرد: در ســفر ســه روزه به یک استان، از 
روز قبل از ســفر تا روز بعد از سفر به طور میانگین ۲۵ 
هزار ملاقات چهره به چهره صورت می گیرد که این عدد 
در طول تاریخ انقلاب بی نظیر اســت به طوری که مردم 
می توانند در ســفر اســتانی، رئیس جمهور را از نزدیک 
ببیننــد و با او صحبت کرده و مطالبــات خود را مطرح 

کنند.
پیگیری 403 دستور از مطالبات مردمی

حجت الاسلام صالحی در پاسخ به این سؤال که از میان 
تماس هایی که توسط اعضای دولت پاسخ داده شده چه 
تعداد مطالبه به سرانجام رسیده است، بیان کرد: گزارش 
این موضــوع در اوایل هفته خدمت رئیس جمهور تقدیم 
شد که نشان می دهد تا پایان تیرماه 40 برنامه با حضور 
اعضای کابینه برگزار و در مجموع 40۳ دستور پیگیری 

مطالبات مردمی صادر شده است.
وی با بیان اینکه ۹0 درصد دســتورها در دور اول برنامه 
میزبانی از اعضای کابینه در مرکز ارتباطات مردمی اقدام 
شده اســت، افزود: در دور دوم هم بین ۶0 تا ۷0 درصد 

موضوعات در دست پیگیری است.

رئیس ستاد کل نیروهای مسلح:

دشمن دنبال انتخاباتی کم رمق در ایران است
مهر، سرلشــکر محمد باقری، رئیس ســتاد کل نیروهای مســلح در 
دومیــن روز همایش فرماندهــان نواحی مقاومت و مســؤلین دفاتر 
نمایندگی ولی فقیه بســیج سراسر کشــور با بیان اینکه حامل سلام 
رهبر معظم انقلاب به شــما بســیجیان هستم، اظهار داشت: حضرت 
امام )ره( خواهان تشکیل بســیج ۲0 میلیونی بودند و امام خامنه ای 

نیز خواستار شکل گرفتن بسیج ده ها میلیونی هستند.
سردار باقری با اشــاره به ضرورت جذب روزافزون در سازمان بسیج، 
افــزود: برای تحقق فرامیــن امامین انقلاب، هم اکنــون در میانه راه 

هستیم و این کار باید در تحقق سند اعتلا با قوت انجام شود.
رئیس ســتاد کل نیروهای مسلح اضافه کرد: برای محافظت جوانان و 

نوجوانان در این فضا باید بر اساس تدبیر و اندیشه عمل کنیم.
وی با اشاره به اینکه اگر محله در اختیار بسیج نباشد، دیگر کارها ابتر 
باقی می ماند، گفت: بسیج در مســاجد و محلات اهمیت زیاد داشته 
و باید قدرت داشــته باشد و محله محوری به شدت توسعه یابد؛ نقاط 
قــوت و ضعف آن را شناســایی کرده و به طور کامل بشناســیم؛ لذا 

شکل گیری محله اسلامی می تواند شهر اسلامی را شکل دهد.
سرلشکر باقری با اشاره به ضرورت گسترش جهاد تبیین و روشنگری، 
بیان کرد: قوای ســه گانه و دیگر دســتگاه ها از جمله نیروهای مسلح 

تلاش شــبانه روزی برای رفع مشــکلات مردم دارند. وی با اشاره به 
برخی از دســتاوردهای انقلاب در خدمات رسانی گسترده در سراسر 
کشــور، گفت: هم اکنون بیش از ۹0 درصد از کشور گازرسانی شده و 
آب سالم و بهداشتی در مناطق زیادی از کشور وجود دارد که این گونه 
خدمات را بعضاً در برخی کشــورهای پیشرفته هم نمی توان دید؛ لذا 
تبیین وضع فعلی با وضع قبلی ایران برای نسل حاضر اهمیت بالایی 
دارد. رئیس ســتاد کل نیروهای مسلح همچنین ارتقا و توسعه سواد 
رســانه ای بسیجیان را خواستار شد و تأکید کرد: هر پایگاه بسیج باید 

یک پایگاه فعال در رسانه و فضای مجازی باشد.
سرلشــکر باقری همچنین دربــاره انتخابات آینده مجلس شــورای 
اســلامی و خبرگان رهبری، اظهار داشــت: دشــمن بــه دنبال یک 
انتخابات کم رمق، بی جان و حضور کم اســت؛ لذا باید نقشــه دشمن 

را خنثی کنیم.
رئیس ســتاد کل نیروهای مســلح همچنین از ضرورت توجه بیشتر 
به پیشکســوتان دوران دفاع مقدس گفت و بیان کــرد: این عزیزان 
نقش زیادی در صحنه های مختلف داشــته اند؛ باید آن ها را تکریم و 
احترام کنیم. وی سپس عنوان کرد: بانوان جامعه که بیش از نیمی از 
جمعیت کشور هستند، تأثیر بسزایی در فرهنگ جامعه دارند و برای 

زمینه ســازی نقش آفرینی در زمینه های انقلاب اســلامی باید بسیج 
خواهران در تمام اقشار به صورت ویژه تقویت شود.

سردار باقری همچنین با اشاره به تلاش دشمنان برای کم رنگ کردن 
مراسم دهه نخست ماه محرم گفت: با حضور گسترده و باشکوه مردم 

در این مراسم، توطئه دشمن بار دیگر با شکست روبه رو شد.
وی در ادامــه با ارزیابی وضع فعلی آمریکا تصریح کرد: آمریکا هر روز 
در حال ضعیف شــدن است و خروج از افغانســتان و عراق و منطقه 
گوشــه ای از نشانه های شکســت و ضعف این کشور اســت؛ اما این 

شکست ها به این معنی نیست که ما دچار کوتاهی و سستی شویم.
رئیس ســتاد کل نیروهای مســلح با اشــاره به افزایش چشــمگیر 
فعالیت های بســیج در طی چند ســال اخیر تصریح کرد: دشمن هم 
فعالیت های خود را نســبت به قبل زیادتر کرده اســت؛ لذا باید سعی 

کنیم در این مبارزه دست برتر را داشته باشیم.
سرلشکر باقری با اشــاره به سند اعتلای ۱0 ساله بسیج که از جانب 
رهبر معظم ابلاغ شــد، افزود: با تقدیر از مدیریت سردار »سلیمانی« 
رئیس ســازمان بســیج مســتضعفین در تحولات صورت گرفته در 
پایگاه ها و اقشــار بسیج، اقدامات بســیار خوبی تا به حال انجام شده 

است و باید فرامین و محتوای این سند با سرعت اجرایی شود.

 ایســنا، محمدباقر قالیباف، رئیس مجلس شورای اسلامی در دیدار 
با رؤســای سازمان های نظام مهندســی با بیان اینکه کشور نیازمند 
تصمیمات شــجاعانه، سخت و گاهاً تلخ اســت، گفت: با یک برنامه 
پنج ساله می توان ثبات اقتصادی را به کشور بازگرداند و تا زمانی که 

ثبات اقتصادی برقرار نشود، رشد اقتصادی معنا ندارد.
وی در دیدار رؤســای ســازمان های نظام مهندسی ضمن تسلیت و 
تعزیت به مناســبت ماه محرم و ضمــن آرزوی قبولی عزاداری های 
ملت ایران گفت: یکی از افتخارات ما در جمهوری اسلامی این است 
که امام عزیزمان امت اســلامی را با فرهنگ کربلا، شــهادت، عزت، 
شــرافت و آزادگی آشــنا کرد و همه ما مکلفیم که در این مســیر 

حرکت کنیم.
قالیباف با بیان اینکه در کشــور ما بدون شک جامعه مهندسی یکی 
از ارکان مهم توسعه و پیشرفت است، افزود: هر زمان که این جامعه 
پای کار بوده و پیش رفته است، انسجام  و رشد بیشتری داشته است 
و به موضوعات هم از جهت تشــکیلاتی و ســاختاری و هم از جهت 
آموزشــی و تربیتی توجه کرده و در کشور گام های بزرگی برداشته 
اســت و امروز نیز شاهدیم که زیرساخت هایی که توسط فعالان این 

سازمان در کشور اتفاق می افتد، مایه افتخار است.
رئیس قوه مقننه کشــورمان بیان کرد: چون در کشــور مشــکلاتی 
وجود دارد، ما در همه محافلی که هســتیم بیشتر به نقد و مشکلات 
می پردازیم، هرچند نباید نســبت به آنها بی توجهی کنیم، اما از هر 
طرف که نگاه می کنیم، همیشه به بخش خالی لیوان نگاه کردن، هم 

ظلم به خود و هم ظلم به جامعه است.
وی ادامه داد: به دوســتان در هــر محیطی که کار می کنم می گویم 
که اگر در شــرایطی مغرور شدید و اندیشیدید که کار بسیاری انجام 
داده اید و طلبکار هســتید و غرور پیــدا کردید، به کارهای بر زمین 

مانده نگاه کنید تا متوجه شوید آنقدر کار بر زمین مانده وجود دارد 
که کارهای انجام شده در مقابل آنها قابل ارائه نیست. اما مواقعی که 
ممکن اســت روحیه تان به دلایلی ضعیف و منفعل شود به کارهایی 
که انجام شده نگاه کنید. وقتی به این کارها نگاه می کنیم، می بینیم 

که کارهای بزرگی نیز در کشور انجام شده است.
قالیباف گفت: با توجه به تجربه 4 دهه خدمت در حوزه های مختلف، 
برداشت، فهم و تجربه خود را می گویم که متأسفانه همیشه وقتی به 
چالش های موجود می رســیم، دو موضوع را مطرح می کنیم. نخست 
آنکــه اعتبار و پول نداریم و تحریم هســتیم و دوم اینکه می گوییم 
اختیار نداریم. من خود به عنوان خدمتگزار که دســتی بر این آتش 
داشــتم و دســت خود نیز زیر این سنگ آســیاب بوده است، بیان 

می کنم که هر دو موضوع مذکور بهانه است.
رئیــس نهاد قانونگذاری کشــور تصریح کرد: برخــی فکر می کنند 
موضوع حکمرانی که مطرح  می کنم، برای اکنون یا یک ســال یا دو 
سال اخیر است در حالی که اگر به مجموعه بحث هایی که در حوزه 
کارآمدی و کارآمدســازی که مبتنی بر حکمرانی اســت، داشته ام، 

 نگاه کنید، مشــخص می شــود که بیش از ربع قرن بر این موضوع 
تأکید دارم.

وی ادامــه داد: اشــکال ما در حکمرانی اســت، در حالی که ما فکر 
می کنیم مشــکل ما پول و اختیار اســت، ما به این حکمرانی توجه 

نمی کنیم و پول و اختیار خود را نیز از بین می بریم.
رئیس مجلس شــورای اسلامی با بیان اینکه اشکال ما اینجاست که 
ترکیب بین تشــخیص علمی و تصمیم سیاســی را توأم با هم انجام 
نمی دهیم، ادامه داد: در بسیاری از تصمیمات یا فقط تصمیم سیاسی 
می گیریم یا فقط تشــخیص علمی می دهیــم. برای حکمرانی به هر 
دوی ایــن موضوعات نیاز داریم و ترکیب این دو موضوع با هم ما را 
پیش برده و به ما توسعه، پیشرفت و رشد در همه ابعاد را می دهد.

رئیــس قوه مقننه کشــورمان گفت: وقتی ما حــرف از حکمرانی و 
مهندســی می زنیم، در یک ابعاد گســترده مقصر آن هم ما هستیم، 

همه به سهم خودمان.
رئیــس نهــاد قانونگذاری کشــور بــا بیــان اینکه هر چــه وجود 
دارد، فرصــت اســت، گفت: فرصت ها باید به دو دســته تقســیم 
 شــوند؛ فرصت با ریســک و فرصــت بدون ریســک. از قضا تحول، 
پیشــرفت و جهش زمانی حاصل می شــود که فرصت های با ریسک 

انتخاب می شود.
قالیباف با بیان اینکه اگر مشــکل مســکن مردم را حل کنیم، مردم 
نــه از ما یارانه و نه هیچ دیگر نمی خواهند، اظهار کرد: حل مشــکل 
مسکن به تنهایی حل مشکل دائم معیشت آنها است، در حال حاضر 
زن و مرد اگر مســکن نداشته باشند و به صورت دو شیفت نیز با هم 

کار کنند، نمی توانند اجاره خانه را بدهند.
رئیس قوه مقننه کشــورمان در پایان تأکید کــرد: در برنامه هفتم 
مصمم هستیم که برنامه ای را بنویسیم که اجرایی بوده و اجرا شود.

رئیس قوه مقننه:

 حل مشکل مسکن به معنی حل دائم مشکل معیشت مردم است


